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Mireia Ingla: 'La Mirada és de les poques escoles que menys dificultat d'espai té'

El veí Sigrid Guasch ha preguntat al programa 'Línia directa'
de Cugat Mèdia quin és el pla d'actuació de cara al curs
vinent pel que fa al nombre de mòduls a l'escola La Mirada i
quina és situació de l'edifici definitiu. L'alcaldessa, Mireia
Ingla, ha respost explicant que el departament d'Ensenyament
ha instal·lat enguany quatre mòduls, que és el doble de les
necessitats actuals. Per això, Ingla assegura que el centre ha
pogut desdoblar els grups sense problemes i esperen que la
situació derivada de la pandèmia per la Covid-19 sigui
diferent el curs vinent. Sobre les obres de la nova escola,
l'alcaldessa ha avançat que 'de seguida que puguem les
iniciarem perquè és una de les prioritats d'aquest govern'. 
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